

Join the

International Summer School

on Stendal campus!

20 July - 7 August 2020

Ihr habt Lust auf einen Intensiv Deutschsprachkurs oder einen Deutschkurs mit anschließender Projektarbeit, dann seid ihr in Stendal genau richtig. Es steht nicht nur das Lernen im Mittelpunkt, sondern auch Exkursionen und Freizeitprogramm. Wir möchten euch einige Teile von Deutschland zeigen.

If you are interested in an intensive German language course or a German language course with subsequent project work, then Stendal is the right place for you. The focus is not only on learning, but also on excursions and fun activities. We would like to show you some parts of Germany and its culture.

[FIND OUT MORE](#)



APPLY FOR INTERNATIONAL SUMMER SCHOOL

Eure Bewerbung reicht ihr über ein Online Portal ein. Im Anschluss erhaltet ihr eine Eingangsbestätigung. Eure Bewerbung könnt ihr ab dem 01.02.2020 einreichen. Bewerbungsschluss ist der 01.04.2020.

Submit your application via the online portal. You can send your application from 1 February 2020. Application deadline is 1 April 2020.

[DEUTSCH](#)

[ENGLISH](#)

SAVE THE DATE

01.
FEB

Bewerbungsstart

start of application

01.
APR

Bewerbungsschluss
deadline of application

17.
APR

Entscheidung über Teilnahme
decision on participation